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فريدون حسن

ليگ يك مأمن تخلفات ديده نشده
مهدي رجب زاده، سرمربي تيم فجر ش��هيد سپاسي شيراز مي گويد: 

»ليگ يك پر از درگيري و دعوا بر سر جنجال هاي داوري است.«
خدمت سرمربي محترم تيم خوب شيراز بايد عرض كنيم ظاهراً اينقدر 
درگير مس��ائل تيم خودتان بوديد )البته كار درستي است( كه وقت 
نداشتيد نگاهي هرچند گذرا به رقابت هاي ليگ برتر بيندازيد تا فاجعه 
داوري و اعتراض و ج��ار و جنجال را در آنجا ه��م ببينيد. تنها تفاوت 
ماجرا در اين اس��ت كه ليگ برتر مقابل چشم است و پخش مستقيم 

دارد، اما ليگ يك نه. 
به همين خاطر هم هست كه سال هاست همه از شرايط حاكم بر ليگ 
يك گلايه مند هستند. اينكه سرمربي تيم فوتبال فجر سپاسي اينگونه 
لب به اعتراض مي گشايد، نشانه وخامت اوضاع فوتبال است، آن هم نه 
در يك سطح كه در كل فوتبال. ليگ دسته اول طي سال هاي گذشته به 
سبب اينكه نه از سوي فدراسيون و سازمان ليگ و نه از سوي رسانه ها 
چندان جدي گرفته نمي ش��ود تبديل به مأمن متخلفان شده است، 
سال هاست كه از زد و بندها دلال بازي ها و بي اخلاقي هاي اين ليگ گفته 
مي شود، اما هيچگاه برخورد درست و جدي با آن صورت نگرفته است. 
حالا ش��ايد مهدي رجب زاده فرصت را مغتنم شمرده تا در فضايي كه 
همه نسبت به حاشيه ها و جار و جنجال هاي فوتبال به سبب اشتباهات 
داوري معترض هس��تند حداقل صداي اعتراض ليگ يكي ها را هم به 
گوش همه برساند. اتفاقي كه بايد آن را جدي گرفت، نه اينكه سرسري 
از كنارش گذشت. سال هاست كه همه معضلات ليگ يك را مي بينند. 
سال هاس��ت كه به اين ليگ به عنوان يكي از پشتوانه هاي ليگ برتر و 
فوتبال ايران اصلًا توجهي نمي شود، صرفاً مسابقاتي برگزار مي شود و 
تمام، اما هيچگاه ديده نشده كه آقايان فدراسيون نشين يا سازمان ليگ 
دغدغه اي بابت مسائل ليگ يك داش��ته باشند. اينكه عنوان شود اين 
ليگ پر از دعوا و جنجال اس��ت، يعني درد، يعني فاجعه و يعني اينكه 
كسي در اين فوتبال درس��ت كارش را انجام نمي دهد، به خصوص در 

جايي كه ديده نمي شود و به نوعي به امان خدا رها شده است. 
البته نبايد هم زياد توقع داشت؛ وقتي فدراسيون و سازمان ليگ حتي 
براي حل معضلات ليگ برتر هيچ برنامه اي ندارند، چطور مي توان از آنها 
توقع داشت كه با بلند شدن صداي اعتراض يك مربي در ليگ يك براي 
حل معضلات آن اقدام كنند. مهدي رج��ب زاده حق دارد، اما بهتر بود 
اينگونه حرف خود را اصلاح مي كرد كه »كل فوتبال ايران پر از درگيري 
و جنجال بر سر داوري اس��ت.« به هر حال وقتي رئيس كميته داوران 
فدراسيون فوتبال خيلي راحت و صريح از تخلفات خانوادگي خود حرف 
مي زند بايد هم در جايي مثل مسابقات ليگ يك كه كمتر نگاهي به آن 
معطوف مي شود و زير ذره بين مي رود منتظر داوري هاي آنچناني باشيم، 
اينقدر كه فرياد اعتراض همه بلند شود. قبلاً مي گفتيم كه داوري فوتبال 
هم تراز با خود آن رش��د نكرده، اما حالا متوجه شده ايم كه فوتبالمان 
سال هاست به اسم پيشرفت درجا  زده و داوري هم اتفاقاً هم تراز با اين 

درجا زدن جلو آمده و  اي بسا كه عقبگرد هم داشته است.

 آقاي وزير حرف نزنيد عمل كنيد 
درس��ت همان روزي كه مهدي محمدي، قهرمان رقابت هاي آسيايي 
2018 مالزي با دلخوري از توهين مسئولين به شأن و جايگاهش ، حرف 
كنار گذاشتن ورزش حرفه اي را مي زند، كيومرث هاشمي، وزير ورزش 
و جوانان در محل فدراس��يون تكواندو تأكيد مي كند كه ورزش��كاران 
نبايد دغدغه مالي داش��ته باش��ند و صراحتاً مي گويد كه هيچ شأني 
جز خدمتگزاري ورزش��كاران ندارم. اما بي ترديد وزي��ر ورزش بهتر از 
هر كسي مي داند كه تكرار اين جملات زيبا و احساسي دردي از هيچ 
ورزشكاري دوا نمي كند. نبايد هايي كه سال هاست تنها به زبان مي آيد 
و هيچ مسئولي خود را موظف نمي داند كه اين نبايدها را عملي و گره اي 
از مشكلات ورزشكاران كه عمدتاً هم مالي است باز كند، به همين دليل 
هم هست كه هرازچندگاهي ش��اهد خداحافظي يكي از ورزشكاران و 
قهرمانان در رشته هاي مختلف هستند. ورزشكاراني كه ناچار مي شوند 
براي گذران زندگي ، قيد ورزش قهرماني را بزنند تا بيش از اين شرمنده 
زن و بچه و خانواده خود نباشند، اما هيچ يك از اين تصميمات سخت، 
تلخ و درناك تا به امروز باعث نشده آقايان مسئول از مرحله حرف  زده، 

صعود كنند و به مرحله عمل برسند. 
كاش كيومرث هاش��مي در لابه لاي برنامه هاي بازديد از فدراس��يون ها 
و سفرهاي استاني ، گپ زدن دوس��تانه با ورزش��كاران و قهرمانان را هم 
مي گنجاند تا از نزديك پاي درددل آنها بنش��يند و ش��نونده مش��كلات 
پرتعدادشان باشد. ش��ايد در آن صورت به جاي بيان سخنراني هايي كه 
احساسات هر كس��ي را برمی انگيزد، گره اي از مش��كلات ورزشكاران باز 
مي كرد كه اين بي ترديد همانطور كه خود نيز بدان اشاره دارد،  مهم ترين 
كار او به عنوان وزير ورزش است. حضور كيورمرث هاشمي در ورزش ايران 
به امروز و ديروز محدود نمي شود. او سال هاي سال است كه دستي بر آتش 
دارد و خوب مي داند مشكل از كجاست. صحبت هاي او عين واقعيت است؛ 
اينكه بايد تمام تمركز ورزشكاران و مربيان روي مسائل فني باشد و دغدغه 

مالي نداشته باشند، اما اين بايدها و نبايدها چه زماني بايد اجرا شود.

مهدي محمدي، قهرمان پارادوچرخه سواري مسابقات آسيايي 2018 
مالزي كه در بازي هاي آس��يايي جاكارتا سوم شد، بعد از آن همواره 
يكي از مدال آوران ايران در اكثر رقابت ها بود. با وجود اين حالا با دلخوري از بي توجهي مسئولان بعد 

از كسب عنوان پنجمي بازي هاي پاراآسيايي هانگژو مي گويد: »بحث اعزام 
كه  پيش مي آيد به دليل مسائل مالي حمايتي نمي كنند. بعد از كسب 
پنجمي هانگژو نيز به راحتي مرا كنار گذاشتند تا بي خيال ورزش شوم 
و به فكر زندگي ام باش��م، چراكه هيچ حمايتي از ما نمي شود. براي 
نمونه در مراسمي كه با حضور شهرداري، استانداري، فرمانداري و 

شوراي ش��هر براي تجليل از مدال آوران هانگژو برگزار شده بود، 
اداره كل ورزش و جوانان استان زنجان براي كسب جايگاه 

پنجم در بازي هاي پاراآسيايي هانگژو پاداشي 5 ميليون 
توماني به من داد،  درحالي كه قبل از اعزام 55 ميليون 
هزينه دوچرخه ام كردم و اين پول حتي هزينه خريد 
يك لاستيك هم براي دوچرخه نمي شود، به همين 
دليل مبلغ را به اداره كل ورزش و جوانان استان 
زنجان پس دادم، چون ديدم به شعور ورزشكاري 
من توهين شده اس��ت. واقعاً ارزش و جايگاه يك 

ورزشكار توان ياب فقط زمان كسب مدال است اگر 
مدال نگيريم اينگونه برخورد شود؟!«

تكواندو  بايد حمايت شود

پاداش را پس دادم چون به شعورم توهين شد

كيومرث هاشمي كه در محل فدراسيون تكواندو حضور يافته بود،        خبر
اظهار داش��ت: »خوش��حالم كه امروز در خدمت خان��واده تكواندو 
هستم. ما جلسات بهتر و بيشتري با خانواده تكواندو خواهيم داش��ت و امروز هم به خاطر موضوع 
خاصي در فدراسيون هستيم. تكواندو يك رش��ته المپيكي و جزو رشته های موفق ماست. وزارت 
ورزش بايد حمايت بيش��تري از اين رشته داشته باش��د و ما اين حمايت صددرصدي را از تكواندو 
خواهيم داشت. رسانه ها بايد كمك بيشتري كنند تا تكواندو مورد حمايت بيشتري قرار بگيرد. در 
عرصه ورزش دنيا، ورزشكاران رقباي خود را رصد مي كنند و رسانه ها مي توانند در اين باره كمك 

كنند. به لحاظ پشتوانه سازي پيشرفت خوبي ايجاد شده است.«

      چهره

بوركينافاس�و هم�ان رقي�ب ناش�ناخته اي 
اس�ت كه امير قلعه نويي برخ�اف منتقدان 
ب�ازي ب�ا اي�ن تي�م را ب�ه س�ود تيم مل�ي 
مي دان�د. تيم مل�ي فوتبال كش�ورمان فردا 
)س�اعت 18( در ورزش�گاه المپي�ك كيش 
به مص�اف حري�ف آفريقايي خ�ود مي رود. 
تيم ملي خود را براي حض��ور در جام ملت هاي 
آس��يا آماده مي كند. فلس��طين، هنگ كنگ و 
امارات حريفان ما در اين مس��ابقات هستند. با 
اينكه انتظار مي رفت قبل از ش��روع بازي ها در 
دوحه، شاگردان قلعه نويي با رقيب آسيايي قدر 
مسابقه دهند، اما انتخاب فدراسيون و كادرفني 

بوركينافاسو بود. 
     

24 دي ماه اولين ديدارمان را با فلسطين برگزار 
خواهيم كرد و از آنجا كه انتظ��ارات از تيم ملي 
بالاست، ملي پوشان بايد با اوج آمادگي رقابت ها 
را آغاز كنند. به همين خاطر اس��ت ك��ه بعد از 
انتخاب بوركينافاس��و به عنوان آخرين حريف 
تداركاتي قبل از اعزام تيم به دوحه انتقادهايي 
مطرح ش��د. اگرچه س��رمربي رويارويي با اين 
تيم آفريقايي را مثمرثمر مي داند، ولي ش��رايط 
بوركينافاس��و هيچ ش��باهتي به فوتبال ايران و 
حتي آسيا ندارد. اين تيم رنكينگ 57 فيفا را در 
اختيار دارد و هم اكنون در دوبي اردو زده است. 
تيم ملي بوركينافاسو خود را براي جام  ملت هاي 
آفريقا آماده مي كند و موريتاني، آنگولا و الجزاير 
همگروهانش در اين رقابت ها هستند. در كارنامه 
اين تيم نايب قهرماني آفريقا در س��ال 2013 و 
س��ومي آفريقا در س��ال 2017 ديده مي شود. 

همچنين بوركينافاسو دو بار هم مقام چهارم قاره  
سياه را در س��ال هاي 1998 و 2021 به دست 
آورده است. هدايت اين تيم برعهده هوبرت ولود 
است. سرمربي فرانسوي از فروردين ماه كارش را 
در بوركينافاسو شروع كرده و اين تيم با هدايت 
ولود طي 13 مسابقه؛ هش��ت برد، سه مساوي 
و دو باخ��ت به دس��ت آورده اس��ت. ترائورهف 
بازيكن استون ويلا شناخته  شده ترين ملي پوش 
بوركينافاسو محسوب مي ش��ود. همچنين اين 
تيم چند لژيونر ديگر نيز در اختيار دارد؛ ادموند 
تاپسوبا )لوركوزن(، كابوره )لوتون تاون(، هروه 
كوفي )شارلوا( و ناصر جيگا )ستاره سرخ بلگراد( 

از جمله اين بازيكنان هستند. 
س��رمربي تيم ملي در آخري��ن اظهارنظرش از 
انتخاب بوركينافاسو به عنوان حريف تداركاتي 
دفاع كرده بود: »بوركينافاسو تيم خيلي خوبي 
است، اما برخي از دوس��تان انتقاد كردند. با هر 
تيمي بازي مي كنيم انتقاد هست، اما اين بازي 
مي تواند محك خوبي براي ما باش��د. دو برنامه 
آنجا داريم و دو تاكتيك را در اين بازي آزمايش 
خواهيم كرد تا يك محك س��خت را هشت روز 

قبل از مسابقات بخوريم.«
     

پ��س از روي كار آم��دن امير قلعه نوي��ي، بحث 
موفقيت در جام  ملت هاي آس��يا بي��ش از پيش 
مورد توجه قرار گرفت. فدراس��يون مثل هميشه 
حرف از حماي��ت ويژه زد و اينك��ه منتقدان بايد 
از تيم ملي حمايت كنند. در اين مس��ير روسيه و 
كنيا اولين ديدارهاي دوس��تانه ما با حضور ژنرال 
بودند. تساوي يك – يك با روسيه و برد 2 بر يك 

مقابل كنيا ش��روع خوبي محسوب مي شود. پس 
از آن تورنمنت كافا ب��ود كه با دو برد پرگل مقابل 
افغانستان و قرقيزستان همراه شد. پس از آن هم 
اردن و ازبكستان نيز در اين تورنمنت مقابل تيم 
كشورمان تن به شكست دادند. در فيفادي شهريور 
بلغارستان و آنگولا حريفانمان بودند كه با پيروزي 
يك بر صفر و 4 بر صفر شاگردان قلعه نويي به پايان 
رسيد. در فيفادي مهرماه ديدارهاي دوستانه برابر 
اردن و قطر تدارك ديده شده بود كه هر دو بازي 
با برد ايران همراه ش��د. مهم ترين ديدارهايي كه 
تيم ملي از زمان بازگشت ژنرال انجام داده مصاف 
با هنگ كنگ و ازبكستان بوده است. اين بازي ها در 
چارچوب انتخابي جام جهاني بود و جدا از برد 4 بر 
صفر مقابل هنگ كنگ، تساوي 2- 2 برابر ازبك ها 

همه را نگران كرد. 
پس از ديدار با بوركينافاسو، تيم ملي 18 دي ماه 
راهي دوحه مي ش��ود. طبق برنامه قرار اس��ت 
19دي ماه بازي دوس��تانه با اندونزي در كمپ 

الريان پشت درهاي بسته برگزار شود. 
     

حضور همه نفرات در اردو از جمله دغدغه هاي 
كادرفني اس��ت. تيم ملي دي��روز در حالي عازم 
جزيره كيش شد كه عليرضا جهانبخش و كريم 
انصاري ف��رد دو لژيونر كش��ورمان نيز به جمع 
ملي پوش��ان اضافه ش��دند. همچني��ن مهدي 
طارمي نيز در اردو حضور دارد. عليرضا بيرانوند، 
س��يدپيام نيازمن��د، سيدحس��ين حس��يني، 
سيدمجيد حسيني، ش��جاع خليل زاده، سامان 
فلاح، محمدحس��ين كنعان��ي زادگان، صادق 
محرمي، رامين رضائيان، آريا يوس��في، احسان 

حاج صفي، ميلاد محمدي، س��عيد عزت اللهي، 
روزبه چش��مي، اميد ابراهيمي، سامان قدوس، 
عليرضا جهانبخش، علي قلي زاده، محمد محبي، 
مهدي قاي��دي، مهدي ترابي، مه��دي طارمي، 
س��ردار آزمون، رضا اس��دي، كريم انصاري فرد 
و ش��هريار مغانلو بازيكنان نهاي��ي تيم ملي در 
جام ملت ها هس��تند. از اين بين سردار هنوز به 
اردو اضافه نش��ده و با همكاري باش��گاه رم قرار 

است 20 دي ماه به تيم بپيوندد. 
بالا بودن ميانگين سني از ديگر انتقادات وارده 
به ليس��ت اعلام شده از س��وي قلعه نويي است. 
سرمربي در حالي وعده جوانگرايي مي داد كه در 
عمل ترجيح داد دوباره به باتجربه ها اعتماد كند 
و جوانان فرصت بازي در جام ملت ها را از دست 
بدهند. همچني��ن بعد از قطعي ش��دن حضور 
س��ردار آزمون، س��رمربي روي نام محمدجواد 
حسين نژاد 20 س��اله خط قرمز كش��يد. البته 
قلعه نويي از انتخاب هايش هم دفاع كرده است: 
 »با افكار تاكتيكي مختلفي بازيكنان را انتخاب 
كرديم. با توجه به اينكه زم��ان كمي براي جام  
ملت ه��ا داش��تيم، دو برنامه كوتاه م��دت براي 
جام ملت ه��ا و يك برنامه بلندم��دت براي جام 
جهاني داريم، ب��ه همين دليل تيم را با ش��يب 
ملايم مقداري جوان تر كرديم. بازيكنان ديگري 
شايسته حضور در اين اردو بودند، اما هر ليستي 
بدهيم يك ح��رف و حديثي وج��ود دارد. چند 
بازيكن مي توانستند در اردو باشند، ولی با توجه 
به محدوديت نفرات ما نتوانستيم آنها را دعوت 
كنيم. جلسات زيادي هم براي انتخاب بازيكنان 

برگزار كرديم.«

دنيا  حيدري

شميم رضوان

 از ديدار بی اجازه با سفير عربستان 
تا پروژه با چينی ها

خطير دقيقاً چه كار می كند؟
اس��تقلال به دنبال س��اخت ورزش��گاه اختصاصي اس��ت، آن هم در 
ش��رايطي كه همين چند ماه  قبل بود كه به دليل عدم پرداخت طلب 
استراماچوني موفق به اخذ مجوز حرفه اي از سوي ای اف سی نشد و بار 
ديگر فرصت حضور در ليگ قهرمانان آسيا را از دست داد! درحالي كه 
به گفته رئيس سازمان خصوصي سازي، فتح الله زاده، مديرعامل سابق 
آبي پوشان اين پول را دريافت كرده، اما به جاي پرداخت طلب سرمربي 
سابق استقلال بين بازيكنان و نفرات تيم تقسيم كرده بود. حال آنكه 
براساس اعلام كنفدراسيون فوتبال آسيا، باشگاه هاي متقاضي دريافت 
مجوز حرفه اي بايد كلي��ه بدهي هاي مالي را كه ت��ا تاريخ 11دي ماه 
1401قطعي ش��ده بود تا پاي��ان 11 فروردين م��اه 1402 پرداخت 
مي كردند تا مشكلي بابت حضور در ليگ قهرمانان آسيا نداشته باشند، 
اما مش��كلات مالي  و مديريتي يك بار ديگر حس��رت حضور در ليگ 
قهرمانان آسيا را به دل استقلال گذاشت. حالا اما تيمي كه همين چند 
ماه قبل به دليل عدم توانايي مالي در پرداخت مطالباتش از حضور در 
ليگ قهرمانان آسيا محروم شده بود، براي احداث استاديوم اختصاصي 
جلسه اي با مس��ئولان چيني و مالزيايي برگزار مي كند. البته ساخت 
ورزشگاه اختصاصي، رؤياي خطير نيست و پيش از او نيز ديگر مديران 
استقلال صحبت هايي در اين زمينه انجام داده بودند. پروژه اي كه حالا 
خطير دست روي آن گذاشته است، آن هم درست يك ماه بعد از آنكه 
جمعي از اعضاي شوراي شهر تهران را به محل تمرين آبي ها برد و از 
آنها خواست در زمينه توس��عه كمپ ناصر حجازي با باشگاه استقلال 
مساعدت كنند. همان  روزها بود كه بحث احداث ورزشگاه اختصاصي 
براي آبي پوش��ان پايتخت بار ديگر بر س��ر زبان ها افتاد. داستاني كه 
آجرلو نيز روايت كرده بود و حتي مدعي شده بود اگر يك هفته ديرتر 
توسط هيئت مديره عزل مي شد، كلنگ ورزشگاه اختصاصي استقلال 
را بر زمين  زده بود! كلنگي كه گويي حالا خطير به دنبال زدن آن است، 

اما سؤال اينجاست كه با كدام پول؟!
آذرماه كه براي نخستين بار بحث احداث ورزشگاه اختصاصي استقلال 
از سوي خطير مطرح شد، گفته  مي شد او در حال رايزني است و اميدوار 
به اينكه بتواند س��رمايه گذاري را كه در دوره مديرعامل قبلي به دنبال 
پياده سازي طرح ورزش��گاه اختصاصي اس��تقلال بوده براي همكاري 
مجدد مجاب كند، اما طولي نكشيد كه داستان دستخوش تغيير شد و 
س��رمايه گذار قطري به هوادار متمول قطري تبديل شد! به اين ترتيب 
كه در زمزمه هاي جديد، كسي حرفي از س��رمايه گذار نمي زد و عمده 
صحبت ها در خصوص هوادار متمول قطري بود كه گفته  مي ش��د علي 
خطير،  مديرعامل استقلال در س��فري كه به قطر داشته، توافقاتي با او 
جهت ساخت ورزشگاه اختصاصي داشته و در صورتي كه اين توافقات به 
مرحله اجرا برسد، آبي پوشان در پايتخت صاحب ورزشگاه خواهند شد، 
آن هم يك ورزشگاه اختصاصي، چراكه بنا بر صحبت هاي درگوشي كه 
رد و بدل مي شود، گويا هوادار متمول قطري به اين باشگاه اطمينان داده 
كه شرايط مالي را براي ساخت ورزش��گاه فراهم كند! اما پرواضح است 
كه اين توضيحات مبهم نمي تواند كافي باشد، چراكه حتي در صورت 
واقعيت داشتن اين داس��تان ، نحوه  پرداختي ها بايد براي جلوگيري از 
هرگونه فسادي در اين زمينه كاملًا شفاف و واضح باشد. با اين حساب 
بعيد است نهادهای نظارتی درخصوص س��اخت ورزشگاه اختصاصي 
توسط يك هوادار س��كوت اختيار كند، چراكه هزينه هاي ساخت يك 
ورزشگاه يك قران ، دوزار نيست كه بتوان به سادگي از كنار آن گذشت 
يا توجيهش كرد. ضمن اينكه اگر مشخص شود خبري از هوادار متمول 
نيست و بحث، س��رمايه گذاري اس��ت باز هم بايد شفاف سازي شود تا 
مشخص شود باشگاهي كه هرازچندگاهي بابت مشكلات مالي دست 
به دامان دولت و هوادارانش مي شود، چطور به فكر پروژه عظيمي چون 

ساخت ورزشگاه اختصاصي مي افتد و در اين راستا قدم برمي دارد!
البته اين تنها كار اين روزهاي خطير نيس��ت و مديرعامل استقلال كه 
گويي بلندپروازي هايش يكي، دو تا نيس��ت، چند روز قبل نيز ميزبان 
سفير عربس��تان بود. ملاقاتي كه نامه اخطارآميز وزارت ورزش نشان 
 مي دهد بدون هيچگونه هماهنگي انجام ش��ده است! خودمختاري كه 
بي ترديد مي تواند كار دست استقلال و مديرعامل آن بدهد، حتي اگر سر 
تا پاي آن نمايشي بيش نباشد. كسی چه می داند شايد ديدار و هماهنگی 

ساخت ورزشگاه هم يك كار خود سرانه ديگر خطير باشد.

يكي از رقباي اصلي ايران در جام ملت هاي آس�يا 
كره جنوبي است، تيمي با هدايت يورگن كلينزمن 
آلماني. كره اي ها كه هنوز س�تارگاني چون س�ون 
هيونگ مين و لي كانگ اين به تركيب ش�ان اضافه 
نشده اند، ديروز كشورشان را به مقصد امارات ترك 
كردند تا آخرين بازي تداركاتي خود را در اين كشور 
مقابل عراق برگزار كنند. بايد منتظر ماند و ديد كه 
كره در جام ملت ها چگونه ظاهر مي شود. آنها هدفي 

جز قهرماني و آقايي آسيا در سر ندارند.

تيم ملي بس��كتبال باويلچر مردان براي ش��ركت در رقابت هاي 
قهرماني آسيا و اقيانوسيه و كسب س��هميه پارالمپيك پاريس، 
امروز پنج ش��نبه 14 دي ماه ع��ازم تايلند مي ش��ود. رقابت هاي 
بس��كتبال باويلچر قهرماني آسيا و اقيانوس��يه به منظور كسب 
سهميه پارالمپيك پاريس از 22 دي ماه در تايلند آغاز مي شود و 
تا يكم بهمن ماه نيز ادامه خواهد داشت. حكيم منصوري، وحيد 
س��عادت پور، اميدهادي اظهر، ابوالفضل جلايي، حسن عبدي، 
اميررضا احم��دي، محمد محمدن��ژاد، عبدالجلي��ل قرنجيك، 
محمدحس��ن س��ياري، مرتضي عابدي، مهدي عباس��ي، ايمان 
بك زاده و محس��ن طلوعي 12 ملي پوش اعزامي به اين رقابت ها 

هستند كه پنج شنبه 14 دي ماه راهي تايلند مي شوند.

بسكتبال باويلچر به تايلند مي رود

كيومرث هاشمي، وزير ورزش گفت: »براي ژيمناستيك موضوعيتي 
وجود نداشت تا ابلاغي انجام شود. با توجه به مكاتبات فدراسيون 
جهاني، اينچه درگاهي رئيس فدراسيون بود پس ابلاغ معنا نداشت، 
يعني معنا نداشت ابلاغ سرپرس��تي بزنيم. او آمده كار انجام شود 
تا در رش��ته هاي المپيكي انتخابات برگزار ش��ود. خوشبختانه در 
رشته هاي مطرح و المپيكي، فدراسيون ها وضعيت مناسبی دارند 
و انتخاباتشان برگزار شده است. تلاش می  كنيم در رشته هاي ديگر 
هم بتوانيم در اولين فرصت انتخابات فدراسيون هايي كه با سرپرست 

اداره مي شوند برگزار شود.«

اينچه درگاهي ابلاغ نمي خواست

اميد تير، س��رمربي تيم اس��كي جوانان گفت: »اميدوارم بچه ها 
بتوانند نتيجه تمرينات خ��ود را در المپيك زمس��تاني جوانان 
ببينند و بهترين عملكرد خودش��ان را داشته باشند. از تمرينات 
اين چند روز راضي هس��تم و امي��دوارم بچه ه��ا بتوانند نتيجه 
تمرينات را ببينند و بهترين عملكرد خودش��ان را داشته باشند. 

اين چيزي است كه من از آنها مي خواهم.«

اسكي بازان ايران آماده رقابت در المپيك

 ايران 
 در ورزشگاه 
 المپيك كيش 

 با حريف آفريقايي 
بوركينافاسوي  ناشناختهبازي مي كند

كوپا دل ری

هوادا

كره اي ها به امارات رفتند
قاب

شمشيربازي در بلاتكليفي
استعفاي امين قرباني شرايط شمشيربازي 
را بحراني كرد. س��رمربي تيم ملي س��ابر در 
حالي از سمتش استعفا داده كه فدراسيون براي 
انتخاب س��رمربي خارجي دس��ت به كار شده است. 
شمشيربازي ايران در سال هاي گذشته درخشش خوبي 
داشته، اما حمايت ها از اين رشته هرگز كافي نبوده است. البته 
شمشيربازي تنها در اسلحه سابر به موفقيت رسيده و خبري از 

پيشرفت اسلحه فلوره نيست. 
درعين حال عدم رسيدگي به سابر باعث شد سرمربي اين تيم 
هم قيد ادامه همكاري را بزند. در پيش بودن بازي هاي المپيك 
حساسيت ماجرا را افزايش داده است. در رده بندي جهاني علي 
پاكدامن، رنكينگ هش��ت و محمد رهبري هم رنكينگ سي و 
دوم را در اختيار دارند. احتمال كسب سهميه انفرادي پاكدامن 
بسيار زياد است، اما براي كسب سهميه تيمي روزهاي سختي 

پيش روي تيم ملي است. 
قرباني در شرايطي از سمتش اس��تعفا داده كه ملي پوشان سه 
رويداد مهم در پيش دارن��د؛ رقابت هاي گرجس��تان )بهمن(، 

جام جهاني ايتاليا )اسفند( و جام جهاني مجارستان )فروردين( 
مس��ابقاتي هس��تند كه كس��ب نتيجه در آنها مي تواند شانس 
كسب سهميه تيمي را افزايش دهد. از وقتي پيمان فخري راهي 
امريكا شد، دستيارش قرباني هدايت تيم ملي را به دست گرفت 

و در اين دو س��ال ملي پوش��ان زير نظر او تمرين  كردند. طبق 
اعلام فدراس��يون، رهبري و پاكدامن در مسابقات تونس حاضر 
مي ش��وند. اين رقابت ها 23 دي آغاز مي ش��ود. در جلسه اخير 
مديران فدراسيون با مسئولان كميته  ملي المپيك، پورسلمان 
رئيس فدراسيون از پذيرش اس��تعفاي امين قرباني خبر داد و 

اينكه شمشيربازي اصلًا وضعيت خوبي ندارد. 
تأكيد بر اس��تفاده از مربي خارجي باعث شد رئيس فدراسيون 
از كميت��ه تقاضاي كمك مال��ي كند، چراكه اس��تخدام مربي 
باكيفيت خارجي هزين��ه هنگفتي در پ��ي دارد. اين در حالي 
است كه شمشيربازي شديداً با كمبود امكانات دست به گريبان 
اس��ت و سال هاس��ت اهالي اين رش��ته خواهان داشتن سالن 
اختصاصي هستند. با رفتن قرباني، فدراسيون دوباره با پيمان 
فخري وارد مذاكره شده و با توجه به فعاليت فخري در باشگاه 
امريكايي همه منتظر پاسخ او براي بازگشت دوباره به تيم ملي 
هستند. مسابقات حساس آينده و مدت زمان كوتاه باقيمانده، 
چالش هايي هس��تند كه به خاطر آنها بايد هرچه زودتر تكليف 

تيم ملي روشن شود.

 قرباني
 استعفا داد

مذاكره با پيمان فخري

اشرف  رامين
      بازتاب

شيوا   نوروزي
  گزارش  یک


